

《单词百科:impediments是什么意思?impediments怎么发音?impediments的解释和用法》

英语单词impediments是什么意思?impediments怎么读?impediments怎么发音?简答网为您整理了impediments的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



impediments怎么读

impediments的读音:[m'ped m nts]

impediments的意思

1、n.妨碍、阻碍某事物进展或活动的人或物(impediment的名词复数);身体上的某类残疾,缺陷;

impediments的双语例句

1、 There are no legal impediments to their appealing against the decision.

他们对这一决定提出上诉不会遇到法律障碍.

2、 These are not impediments to stability, they are the cornerstones of stability.

这些对实现稳定并不构成障碍, 而是稳定的支柱.

3、 Of all speech impediments stammering is probably the most embarrassing.

在所有言语障碍中, 口吃可能是最令人尴尬的.

4、 In general, what are the biggest performance impediments for a browser?

一般来讲, 浏览器最大的性能障碍是 什么 ?

5、 It is expected to promote China's efficient urbanization away any obstacles and impediments.

以期最终消除城市化障碍,推进我国城市化健康、积极的发展.

6、 The agreement is designed to remove impediments to trade between the two countries.

这一协定的目的是清除两国之间的贸易障碍.

7、 There are many impediments in education for all-round development in higher vocational college.

在职业技术学院推进推行素质教育工作中,存在着种种阻碍因素.

8、 Let me not admit impediments to the marriage of true minds.

让我承认,两颗真心的结合不会有什么障碍.

9、 In trade (both goods and services), a welter of impediments persist.

无论在商品贸易还是服务 贸易 方面,都有着大量杂乱无章的障碍.

10、 What would have been the impediments to doing this?

这样做会遇到什么阻碍 呢 ?

11、 Given these impediments, world production proved to be remarkably resilient during spring time.

在这些经济障碍的前提下, 世界产量在初期仍显示出了明显的反弹趋势.

12、The urban sector is surrounded by impediments to gaining access to the sanctuary.

城区层层设卡,控制进入避难所的人员.

13、However, such plugs, since they consist of compacted soil, are loose impediments.

不过, 这些淤泥因为包括了压实土, 所以是散置障碍物.

14、From them I heard about transplants, neurological impediments, cancer, and post-surgery complications.

从他们那里我听说了有关移植、神经障碍、癌症以及术后并发症的事情.

15、Once the impediments are completely removed, you can make all the adjustments you need.

一旦这个障碍被除去了, 你便能够随心所欲地开始调整自己.

以上是简答网为您整理的impediments怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于impediments的用法、impediments的释义、impediments的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/impediments>